

Bestyrelsesmøde Slagballebakker d. 17. september 2017.

Slagballebakker grundejerforening bestyrelsesmøde d. 17. september 2017. Tilstede: Maria, Henning, Michael, Vibeke, Elsebeth
Dagsorden iflg. referat.
Dagsordenen er;

1. **Konstituering.**
Henning formand, Michael sekretær, Elsebeth kasser
2. **Opfølgning af emner fra generalforsamlingen. Renovation. Ordensregler. Vejvedligeholdelse. hæve kontingent. Parkeringsareal.**

Teltet skal sættes op kl. 12.

Vi skal huske at der skal være øl og vand både til opstilling og nedtagning af teltet.

Der er et hængeparti med at bytte rundt på nogle container mellem den øvre og nedre, vi gør det til arbejdsdagen.

Vibeke har fået lavet og trykt ordensreglerne, Vi sætter opslaget op i skabet, og får lavet noget tilsvarende nede ved den nedre affaldsø.

Vejene er i en meget ringe forfatning, naturstyrelsen ønsker ikke at vedligeholde men vil kun give os noget grus. Det store problem er at vandet, som der kommer mere af, ødelægger vejene. Vi er nødt til at finde en mere permanent løsning. En sådan løsning vil indebære en omkostning. Et vejlaug kunne også være en overvejelse værd. Vi skal have fundet ud af hvad en permanent løsning vil koste. Det kan være oplæg til en kontingentforhøjelse til næste Generalforsamling.

Tidsplanen på generalforsamlingen skred. Vi skal overveje hvordan vi fremadrettet får bedre snor i det.

Parkeringsarealet bliver mindre og mindre. Henning dokumentere og går videre med dette.

3. **Planlægning af arbejdsdag den 14 oktober. Se tidligere udsendte programmer. Jeg har aftalt med Kurt Sømod, at vi holder frokost hos ham Sukkertoppen 3. Efter mødet sender vi indkaldelse til medlemmerne. De fleste af medlemmerne ved at arbejdsdagen er i oktober.**

Vi rettede indbydelsen til.

4. **Diskussion af opgaver til arbejdsdagen og planlægning af indkøb af materialer og drikkevarer.**

Elsebeth indkøber bitter til om morgenen. Henning tager snapseglass med. Henning sørger for øl og vand. Vi skal have ryddet op ved bådebroen, da der skal være plads til flere både. Vi skal have beskåret træerne langs med vejene.

5. **evt.**
Rene har sørget for at der blev sat bæk op og redningskranse ved søen. Stor tak for det.

For referat Michael

Bestyrelsesmøde Slagballe bakker 5. juni 2017

Bestyrelsesmøde Slagballe bakker 5. juni 2017 Tilstede: Henning, Anne, Vibeke, Elsebeth og Michael

1. Praktiske beslutninger vedrørende generalforsamling. Telt, mad, mm

Vi skal have aftalt med Gorm om levering. Elsebeth taler med Gorm og laver en aftale med ham.

Papirsduge (Anne), servietter (Anne), blomster (lyng), fyrfadslys (Anne og Vibeke), snaps (Elsebeth) og snapseglasser, øl og vand ved opstilling af telt (Anne og Henning), affaldsposer (Anne og Henning), liste over deltager (Henning). Toilet (Henning), Øl, vand og vin (Anne).

2. Indbydelse til medlemmerne

Henning har kontaktet Per vedrørende vandværkets, Henning koordinere med ham.

Dirigent og referent (Henning spørger). 29. juli bliver datoen. Vi rettede indbydelsen til.

3. Gennemgang af punkterne til generalforsamlingen, herunder punkter som vi gerne vil have diskuteret.

Vi gennemgik emnerne i beretningen. Henning laver. Elsebeth laver regnskab og budget. Anne og Henning er på valg. Anne stiller ikke op igen.

4. Skrivning og udsendelse af invitation koordineret med plan for vandværkets generalforsamling.

Henning skriver dagsorden, invitation mv. sammen og sender til Elsebeth. Elsebeth sender ud på baggrund af hendes adresseliste.

5. Fredskov og juletræer.

På den fældede skråning på nordsiden af Karlsø, er der nu plantet juletræer og pyntegrønt. Da det er fredskov, betyder det at der skal være højstammet skov. Hvem er myndighed på området? Vi ønsker sikring af at området kommer til at stå som skov, og at der ikke sker pesticid forurening af søen. Henning undersøger om det er naturstyrelsen der er myndighed.

6. Biler og løse hunde og p-plads

Der er ved at være udfordringer med at folk går tur med deres hunde uden at være i snor – hvilket de faktisk lovpligtig skal være. Ligeledes med biler der parkere på Sukkertoppen. Ordensreglementet er meget klar. Vibeke tager kontakt til naturstyrelsen og høre om de vil skilte området med at der ikke må være løse hunde mv.

P-pladsen bliver mindre og mindre, det ser ud til at der løbende bliver taget en plovfur. Henning følger op med kommunen hvad der sker i sagen i forhold til forhandlingen om P-pladsen.

7. Affaldscontainer

Der har nu igen været affaldscontainer til madaffald, der ikke blev taget med fordi det ikke var sorteret ordentlig.

Vi prøver at lave om, således at spandene til madaffald bliver stillet længst væk, således at kun dem der virkelig har sorteret går til dem. Spandene til restaffald stiller vi længst frem, således det bliver nemt at komme til.

Hvis det ikke virker, må næste skridt blive at bede kommunen om helt at blive fritaget for madaffaldscontaineren.

8. Tryk forsikring.

Vi har fået lavet en forsikring, som forsikrer skade i forbindelse med f.eks. arbejdsdag.

9. Eventuelt

Vi reservere søndag d. 23. juli kl. 10 til et ekstraordinært møde hos Vibeke, hvis der er noget i forbindelse med generalforsamlingen der skal tages stilling til.

For referat Michael

Fælles bestyrelsesmøde mellem vandværk og grundejerforening bestyrelse

Bestyrelsesmøde slagballebakker 15. januar 2017

De to første punkter var fællesmøde mellem Grundejerforeningens bestyrelser og vandværkets bestyrelse.

Tilstede:

Fra Slagballe grundejerforenings bestyrelse; Henning, Anne, Vibeke og Michael,

Fra vandværkets bestyrelse; Uffe, Carsten og Per,

1. Diskussion af adresseregistrets vedligehold.

Der er løbende huse til salg, folk flytter, og der bliver skiftet mailadresser løbende. Det var aftalt at det egentlig er de to kasserer der skulle stå for vedligeholdelse. Det har dog vist sig svært hele tiden at holde registeret up to date.

Vi har en g-mail konto, og det er den der styrer vores adresseregister. I registreringen mangler vi tlf. nummer, og en mulighed for at registrere hjemadresse.

Vi holder fast i g-mail systemet. Christian og Elsebeth vedligeholder. Med tiden bliver der også færre der ikke har mailadresse. På et tidspunkt vil det også være legitimt at stille krav om at medlemmer skal have en mailadresse.

2. Information vedrørende kogeanbefaling af drikkevandet.

Kimtallet er et måleenhed for bakterier. Vandet der bliver pumpet op, er helt steril. Så kimtallet opstår derfor i selve systemet. I forbindelse med at vandværket har skiftet filteret, har der formentlig været rodet op i noget, hvilket resulterede i nogle meget høje måleværdier. Det har så vist sig at de haner hvor vandprøverne bliver taget fra, ikke har

fungeret optimalt. Hanerne er nu skiftet, hvilket omgående har resulteret i godkendte vandprøver.

3. Affalds øer og en udvidelse. Affalds sorterings optimering!

Flaske og dåse containeren er underdimensioneret. Vi skal have nogle flere af dem. Der er til gengæld for mange containere til mad. Anne laver en vurdering sammen med Ebbe af hvilket antal der skal bruges.

Der er ikke nok spande på den øvre affaldsø. Men den kan ikke udvides. Skal vi gøre noget ved problemet på den øvre affaldsø, er vi nødt til at finde alternativ placering.

4. Vejene vedrørende vej laug. Svar til Naturstyrelsen.

Naturstyrelsen har opfordret os til at lave et vejlaug. Det er private fællesveje herude, hvilket betyder at det er brugeren der har ansvaret for vedligeholdelse. Vi ønsker ikke at etablere et vejlaug, men vi er nødt til fremover på arbejdsdagen også at forholde os til vejene. Det er både noget stabilt grus, og at sikre beskæring så de store biler kan komme forbi.

Evt.

Næste møde er mandag d. 5. juni 2. pinsedag kl. 10.00 hos Vibeke. Emnet vil være

forberedelse af generalforsamling.

Referent Michael